
Ομιλία Δημάρχου Έδεσσας στην τελετή υποδοχής της Ολυμπιακής

Φλόγας

Υποδεχόμαστε  σήμερα  με  σεβασμό,  χαρά  και  συγκίνηση,  την  ιερή

Ολυμπιακή  Φλόγα.  Υποδεχόμαστε  το  σύμβολο  του  Ολυμπιακού

ιδεώδους,  που  από  την  Αρχαία  Ολυμπία  έχει  διασπείρει  το  φως  του

Ολυμπισμού σε όλο τον κόσμο. 

Είμαι περήφανος που στο διάβα της για τους Χειμερινούς Ολυμπιακούς

Αγώνες του SOCHI η Ολυμπιακή Φλόγα περνάει από την Έδεσσα. Τόσο

οι Εδεσσαίοι όσο και όλοι οι Έλληνες έχουν την ανάγκη, σήμερα που η

πατρίδα  δοκιμάζεται,  να  αναδείξουμε  αυτά  για  τα  οποία  είμαστε

υπερήφανοι.

Εύχομαι η Ολυμπιακή φλόγα να ζεστάνει τις καρδιές όλων μας και με το

Ολυμπιακό πνεύμα, ενωμένοι, να αποδεικνύουμε ότι δεν έχουμε μόνο

παρελθόν,  αλλά και ένα λαμπρό μέλλον.  Γιατί  το Ολυμπιακό πνεύμα

είναι  ότι  ευγενέστερο  έχει  δημιουργήσει  ο  άνθρωπος,  όχι  μόνο  στον

αθλητισμό, αλλά και στον πολιτισμό και την ανάπτυξη, αποδεικνύοντας

ότι από την αρχαιότητα είμαστε ένας λαός της δημιουργίας.

Είναι καιρός να ορθοποδήσει η πατρίδα και οι Έλληνες να δείξουμε ότι

έχουμε τη Φλόγα μέσα μας και βαδίζουμε μπροστά.

Στους Χειμερινούς Ολυμπιακούς Αγώνες του SOCHI εύχομαι μία άρτια

διοργάνωση  που  να  αγωνιστούν  όλα  τα  έθνη  κάτω  από  ένα  πλαίσιο

ειρήνης, συναδέλφωσης και αγάπης.


